Al Batinah Development & Investment Holding Company. (S.A.O.G)



شركة الباطنة للتنمية والاستثمار القابضة (ش.م.ع.ع)

التاريخ 10 يوليو 2025

Date: July 10, 2025

Disclosure of the latest developments in the subsidiary company, Al-Pharabi for Veterinary Medicines Agricultural Company LLC" the Company".

Further to the previous disclosure issued on 11/12/2024, we would like to inform the shareholders that Al-Pharabi for Veterinary Medicines Agricultural Company LLC obtained recently the approval from Ministry of Agriculture, Fisheries Wealth & Water Resources on July 9, 2025 to register number of the company products and issued free sale certificate for them which is considered one of the main and necessary certificates required by the foreign countries for export. This certificate will contribute to enabling the company to export its products outside Sultanate of Oman, which will have a positive impact on the company and increase its sales in the future.

We will update the shareholders later about the developments of the company in a timely manner.

Best regards,

General Manager

الافصاح عن أخر تطورات الشركة التابعة شركة الفارابي لصناعة الادوية البيطرية والزراعية ش.م.م " الشركة"

الحاقاً الي الافصاح السابق الصادر في تاريخ 2024/12/11، نود إفادة المساهمين الكرام بان شركة الفارابي لصناعة الادوية البيطرية والزراعية ش.م.م قد حصلت على موافقة وزارة الثروة الزراعية والسمكية وموارد المياه في تاريخ وليو/2025م على تسجيل عدد من منتجات الشركة واصدار شهادة حرية البيع لها ، والتي تعتبر من الشهادات الرئيسية والضرورية التي تطلبها الدول الخارجية عند التصدير.

سوف تساهم هذه الشهادة في تمكين الشركة من تصدير منتجاتها الى خارج السلطنة مما سيكون له الاثر الايجابي على الشركة وزيادة مبيعاتها مستقبلاً.

سيتم إعلام المساهمين لاحقاً بمستجدات الشركة في الوقت المناسب.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

المدير العام